

**摺好傾組合計劃內連同之IDD 0030服務計劃現有客戶 ( “客戶” )**

**有關香港寬頻網絡有限公司(「香港寬頻」)IDD 0030服務收費調整通知**

由2023年5月1日(「生效日期」)起，香港寬頻摺好傾組合計劃內連同之IDD 0030服務計劃的IDD 0030免費通話分鐘用畢後之其後收費將調整至港幣\$1.28，其他條款及細則則維持不變。

註：本調整通知將作為香港寬頻調整或推行以上相關服務收費 30 天前通知。如客戶於生效日期或之後仍於香港寬頻保持上述服務，所有更改或新收費(視乎情況而定)將於生效日期自動生效及對客戶具有約束力。本調整通知內所載之收費於公布時均為正確，惟香港寬頻有權隨時調整所列之任何收費。香港寬頻亦保留權利不時推行新收費而不作另行通知。

**Existing Subscriber(s) of Communication Plan with IDD 0030 Service Plan (“Subscriber”)  
Notice of Amendment to Hong Kong Broadband Network Limited (“HKBN”) IDD 0030 Service Charge(s)**

With effect from 1 May 2023 ("Effective Date"), IDD 0030 charges after free calling time under Communication Plan with IDD 0030 service plan will be adjusted to HK\$1.28 per minute, other terms and conditions will remain unchanged.

Note: This Notice of Amendment serves as HKBN 30 days' prior notice to Subscriber regarding adjustments to or implementation of the relevant charges as set out above. All changes or new charges (as the case may be) will be effective automatically on the Effective Date and will be binding on Subscriber if Subscriber continues to maintain the above-mentioned service on or after the Effective Date under Subscriber's HKBN account. The charges contained in this Notice of Amendment are correct at the time of publication, but HKBN reserves the right to adjust any rates/charges listed at any time. HKBN also reserves the right to introduce new rates/charges from time to time without further notice.